
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge-, integrations- og boligministeren

Dato: 8. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 8
Vil ministeren oversende eksempler på de breve, der udsendes til indfødsrets-
ansøgere, som har modtaget brev om optagelse på det lovforslag om indføds-
rets meddelelse, der fremsættes i oktober 2015, men som fjernes fra lovfor-
slaget på grund af indfødsretsaftalen af 5. oktober 2015? Der ønskes et ek-
sempel på det standardbrev, der sendes til ansøgere, der lever op til de al-
mindelige retningslinjer i naturalisationscirkulæret fra 2013, og et eksempel på
det standardbrev, der sendes til ansøgere, som er optaget efter forelæggelse
for Indfødsretsudvalget.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Johanne Schmidt-Nielsen (EL).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Johanne.Schmidt-Niel-
sen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe
formand
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